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Denne eposten er sendt fra en person utenfor organisasjonen. Ikke klikk på 
lenker eller åpne vedlegg før du er sikker på hvem avsender er og at 
innholdet er trygt. 
 
 
Jeg er lærer i det trygge faget norsk. Jeg har arbeidet mye med kreative 
fag som musikk og teater både som lærer og utøver. Tendensen til å legge 
ned kreative linjer som musikk/dans/teater på vgs synes jeg er svært 
problematisk og økonomisk korttenkt. 
Muligheten for unge som ønsker studiespesialisering bør virkelig ha rom 
for kombinasjoner med kreative fag. De skolene som har hatt tilbud om 
sånne linjer, har vist at dette fungerer glimrende. Det har til og med 
vært sentralt for at mange elever har gjennomført vgs. 
I tillegg er kunstfag og kulturfag noe som vil bli mer og mer sentralt i 
et samfunn som stadig blir fragmentert i større grad, etter min mening. 
Stange og Hadeland er eksempler på sånne linjer som må få leve, også etter 
min mening. 
Det er helt sikkert rasjonelle grunner til å spare penger, men ikke spar 
på muligheten til unge mennesker med kreative talenter. Det tror jeg vil 
få konsekvenser som ikke kan løses med de innsparte midlene. 
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